
Notulen van de ALV van 31 oktober 2014 
 
Locatie: sporthal Maassenhof, Venlo-Boekend 
 
Tijd: 19:30 
 
aanwezig:  zie presentielijst 
 
Afwezig met afmelding: Marc Calo, Ramon Litjens (beiden HS); Arasp Jarahzadeh, Arda Kaya (beiden 
JU16); Nicole Peeters (DS); Maarten de Lange, Emir Acar, Hamza Adibelli, Dennis Ambaum, Gijs 
Beaufort, Rens Beuving, Neville da Costa Mendonca, Daan Dirven, Ylber Dresh, Abraham Melik, Joël 
Pinas, Daan Slijpen, Kylian Vermeul, Eray Yildiz (allen GM14 > afgemeld vanwege uitwedstrijd) 
   
 
 
1. Openingswoord 
Interim-voorzitter, Daniël Dzaleski (DDZ)opent de vergadering. Hij heet iedereen welkom en stelt de 
overige bestuursleden, Randolph Keyner (RKE-interim-secretaris) en Mathias Raap (MRA-
penningmeester) voor. Hij benoemt ook de commissieleden die in het publiek zitten.  
 
2. Berichten van verhindering 
Zie absentielijst. 
 
3. Medelingen 

- Agenda 
RKE meldt dat na agendapunt 4 ieder  vertegenwoordigend commissielid de gelegenheid krijgt een korte 
vooruitblik per commissie op seizoen 2014-2015 te geven   

- Notulen 25-10-2013 
DDZ verwijst naar de geboden mogelijkheid de notulen van tevoren in te zien en nu gericht op- of 
aanmerkingen te plaatsen. Deze blijven uit. De notulen worden goedgekeurd. Met dank aan toenmalig 
notulist Willemien van Duijn. 

- Actiepuntenlijst 25-10-2013 

nr. wat wie wanneer gereed 

1. wijziging inschrijving bestuur in 
KvK 

Secretaris vóór ALV 2015 nee 

     

 
4. Jaarverslag 
DDZ verwijst naar de geboden mogelijkheid het jaarverslag van tevoren in te zien en nu gericht op- of 
aanmerkingen te plaatsen. Deze blijven uit. Het jaarverslag wordt goedgekeurd.  
 
4a, Vooruitblik seizoen 2014-2015 
Algemene zaken 
Geen mededelingen 
Financiële zaken 



Penningmeester licht toe bij agendapunt 7. 
Wedstrijdzaken 
Miranda van Leysen (MLE) benoemt de toenemende ‘professionalisering’ van de Nederlandse Basketbal 
Bond en de daarmee gepaard gaande negatieve financiële gevolgen voor onze vereniging. Licentiebeleid 
(trainer-coaches moeten gecertificeerd zijn anders worden ze beboet bij de uitvoer van wedstrijdtaken). 
Komend seizoen is een overgangsjaar. Daarna zullen de verscherpte regels geëffectueerd worden. Venlo 
Sport zal moeten nadenken over het voorkomen van oplopende boetes. 
Technische zaken 
RKE meldt dat hij vanwege andere maatschappelijk activiteiten komend seizoen nog slechts enkele taken 
in deze functie zal verrichten. Het bestuur beraadt zich over invulling van deze commissie. RKE roept de 
vergadering op om daarover mee te denken, suggesties in te brengen of mensen te kandideren.  
Verder blijft het aantrekken en behouden van trainers een uitdaging die elk jaar weer lastiger lijkt.  
Scheidsrechterszaken 
Ook Eef Titulaer (ETI) benoemt de negatieve financiële gevolgen die de toenemende ‘professionalisering’ 
van de Nederlandse Basketbal Bond op het gebied van scheidsrechterzaken heeft. Iedereen die vanaf 
komend seizoen een wedstrijd fluit, moet minimaal een F-licentie hebben. Zo niet dan krijgt de vereniging 
een boete. Venlo Sport zal daarom ook komend seizoen een verenigingscursus F-licentie trachten te 
organiseren. Op de vraag van Menno van Gaal antwoordt zij dat nog onduidelijk is wanneer deze wordt 
georganiseerd. Jan Billekens verwijst naar de site www.basketballmasterz.nl. Hier kun je spelregelkennis 
bijspijkeren en een spelregelbewijs halen. RKE benadrukt dat dit geen geldige scheidsrechterlicentie 
betreft, maar wel als voorbereiding kan dienen op de verenigingscursus. (zie ook de Flits van oktober 
2014). 
ETI zegt ook dat vanaf komend seizoen ouders/verzorgers van jeugdspelers zullen worden ingezet voor 
jurytaken.  
Evenementszaken 
Anneke de Wit (AWI)benoemt de aankomende zegelspaaractie van Plusmarkt Benders. De club kan 
hiermee geld genereren. Zij roept de vergadering op om hier zoveel mogelijk aan deel te nemen. 
Publicitaire zaken 
Esther Blom (EBL)meldt dat een nieuwe website in ontwikkeling is. Moment van lancering zal ergens 
komend jaar zijn. 
 
5. Verkiezingen bestuursleden en aanstelling commissieleden 
DDZ draagt Petra Valkenberg (PVA) voor als kandidaat bestuurslid. De vergadering mag stemming over haar 
benoeming. RKE licht nog toe dat de vergadering statutair geen functionarissen  kiest, maar enkel bestuursleden. Het 
bestuur verdeelt onderling zelf de bestuurstaken. Wel is vooraf met PVA afgestemd dat zij na verkiezing de functie 
van secretaris zal vervullen. 
De vergadering kiest PVA vervolgens unaniem als bestuurslid. 
DDZ heet haar haar welkom. Vooraf is afgesproken dat RKE sowieso deze vergadering nog zal afmaken als interim-
secretaris. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



DDZ verwijst naar het nu actuele rooster van aftreden (o.g.v. artikel 5.2 Statuten) 
 

jaar van aftreden naam huidige functie 

2016 Daniël Dzaleski interim-voorzitter 

2016 Mathias Raap penningmeester 

2017 Petra Valkenberg secretaris 

 
 
6-7. Behandeling financieel verslag 2012-2013, verslag kascommissie en Begroting 

A. Financieel verslag 
PVA informeert naar de debet post 4400 en credit post 8200. Dit  betreft beiden een post reiskosten. 
 
B. Kascommissie 
De kascommissie, bestaande uit EBL en MLE, heeft de kascontrole uitgevoerd en geen geen 
oneffenheden geconstateerd. De vergadering verleent impliciet decharge. 
 
Een nieuwe kascommissie wordt benoemd. Iris van de Broek en Menno van Gaal. Reservelid is Rik 
Lemmen. 
 

8. Bestuursvoorstellen 
Na een warrige introductie waarbij de voorzitter een alternatief bestuursvoorstel verenigingskorting tracht 
in te brengen dan dat wat het bestuur in de vergaderstukken heeft aangekondigd, wordt dit laatst 
genoemde voorstel toegelicht en duidelijk gemaakt dat dit het enige bestuursvoorstel is dat ter stemming 
zal worden gebracht. 
Gonny Tosserams brengt vóór de stemming in dat het voorstel eenvoudiger omschreven had kunnen 
worden, zodat het voor iedereen ook duidelijker was. 
Het bestuursvoorstel ‘aanpassing artikel 18 huishoudelijk reglement’ wordt vervolgens met meerderheid 
van stemmen aangenomen. 
Chantal Willemsen vraagt of het voorstel per direct ingaat. De penningmeester antwoordt dat het per 
komend jaar (2015) ingaat. 
 
9. Rondvraag 

● Jacquelien Kaandorp doet een beroep op iedereen om voor het belang van de vereniging de 
schouders eronder te zetten. De continuïteit van de vereniging moet worden gewaarborgd, zowel 
qua trainers als bestuursleden. Zij vraagt met name voor inzet van HS, omdat diverse DS al 
structureel verenigingstaken verrichten. 

 
● RKE richt de aandacht op de a.s. spaarzegelactie van Plusmarkt Benders.  

 
10. Sluiting 
De voorzitter bedankt iedereen voor hun aanwezigheid en sluit de vergadering. 
 


